

卫理公会以萨迦守望者 16-22/11/2023

十一月第三个星期的祷告事项

1.家庭/个人

- a. “只是你们要行道，不要单单听道，自己欺哄自己。”（雅各书 1:22）
为自己祷告，有一颗像小孩般单纯信靠上帝的心；听了上帝的话，就照着去行。
- b. 为父母们祷告，在处理问题和作决定时，能按照圣经的原则。让儿女们学习，上帝的话不只是停留在理论，而是要实践在生活中。为家人提名祷告，使他们因遵行上帝的话而蒙福。

2.教会

为着 21-23/11 第四十八届年议会祷告：

- a. 为年议会的筹备工作祷告，求主赐给筹备主席刘会明会长智慧、能力，和健康。
- b. 为参加年议会的牧者和代表们祷告，专注聆听报告、爱心澄清疑点、准确传递事工。为参与者家人的平安和健康祷告，好让参与者能专心参与年议会。

3.国家

- a. 为我国政府能更有效打击诈骗罪行祷告，提高人民及商家的防诈骗意识。
<https://www.sinchew.com.my/news/20231112/nation/5121468>
- b. 为我国警方的公义与诚信祷告，严厉打击毒品，也严厉惩罚包庇毒贩的警员。避免越来越多的人民受到毒品的危害。
<https://www.sinchew.com.my/news/20231114/nation/5125331>

4.世界

- a. 为以巴冲突祷告，求主保护加沙平民百姓的性命和安全；让以色列军方与哈马斯成员在袭击前，慎重考量人的生命是何等的宝贵。为犹太人和阿拉伯人的救恩祷告，遇见耶稣并悔改。
<https://www.sinchew.com.my/news/20231111/international/5120609>
- b. 为着各大社交平台祷告，更严格管控不良讯息的传播；保障用户的安全和利益。
<https://www.sinchew.com.my/news/20231113/international/5124930>

Methodist Issachar Watchmen 16-22/11/2023

Prayer items 3th week of November

1. Family/Individual

- a. "Do not merely listen to the word, and so deceive yourselves. Do what it says." (James 1:22)
Pray for yourself to be simple minded to trust God like a child; listen and do what His Word says.
- b. Pray for all the parents to handle problems and decision makings according to Biblical principles. So that their children would learn and put into practice the Word of God in their lives. Pray for all the family members to be blessed by God as they obey His Word.

2. Church

Pray for SCAC 48th Annual Meeting on 21-23/11:

- a. Pray for all the preparation works for the annual conference. Ask the Lord to grant wisdom, power and health to the chairman of the committee, the President, Rev. Lau Hui Ming.
- b. Pray for all the pastors and delegates who participate in the annual conference. Pray that they will listen attentively to the reports, that the reports will be delivered clearly, and that doubts will be clarified with mercy. Pray for peace and health of the participants' families so that nothing would disturb the participants as they attend the annual conference.

3. Our Country

- a. Pray that our government can effectively reduce the number of all kind of scams and frauds, and also create awareness among the people and the businesses.
<https://www.themalaysianinsight.com/s/471762>
- b. Pray for the justice and integrity of the police force, that they will move aggressively against drug dealers, and enforce severe punishment on the corrupt police officers who cover up their crimes. This is so that we can prevent the widespread use of drugs that will harm the public.
<https://www.malaymail.com/news/malaysia/2023/10/09/penang-police-chief-cops-involved-in-drugs-graft-to-be-suspended-even-if-not-yet-charged/95343>

4. The World

- a. Pray for the Israeli-Palestinian conflict, may the Lord protect the lives and safety of the people in Gaza and Israel; pray that the Israeli military and the Hamas members would treasure the life of innocent civilians. Pray for the salvation of Jews and Arabs, that they may encounter Jesus and repent.
<https://www.bbc.com/news/world-middle-east-67401064>
- b. Pray for stringent control of the major social media platforms, that they will not allow the spread of harmful misinformation, and ensure the safety and benefit of their users.
<https://edition.cnn.com/2023/11/14/tech/nepal-tiktok-ban-hnk-intl/index.html>

Pengawal Isakhar Methodist 16-22/11/2023

Doa minggu ketiga November

1. Keluarga/Individu

- a. "Janganlah tipu diri sendiri dengan hanya mendengarkan firman-Nya. Sebaliknya, lakukanlah apa yang difirmankan-Nya." (Yakobus 1:22)
Berdoa untuk diri sendiri, supaya menyambut Pemerintahan Allah seperti seorang kanak-kanak; bukan sekadar mendengar sahaja tetapi menuruti Firman Allah.
- b. Berdoalah untuk ibu bapa, agar menangani masalah dan membuat keputusan berdasarkan prinsip Alkitab. Biarkan anak-anak mempelajari bahawa Firman Allah bukan sekadar teori, tetapi harus diamalkan dalam kehidupan. Berdoa untuk ahli keluarga, supaya mereka diberkati kerana mematuhi Firman Allah.

2. Gereja

Doakan Persidangan Tahunan Cina Sarawak (SCAC) ke-48 pada 21-23/11/2023:

- a. Berdoa untuk persiapan persidangan tahunan, dan doakan pengerusi persidangan, Presiden Rev. Lau Hui Ming mempunyai kebijaksanaan, keupayaan, dan kesihatan.
- b. Berdoa untuk pendeta dan wakil yang mengambil bahagian dalam persidangan tahunan, mendengar dengan penuh perhatian kepada laporan, menjelaskan keraguan dengan kasih sayang, dan menyampaikan mesej dengan tepat kepada gereja masing-masing. Doakan keamanan dan kesihatan keluarga peserta, supaya mereka dapat menumpukan perhatian untuk menyertai persidangan tahunan.

3. Negara

- a. Berdoa agar kerajaan kita dapat membanteras jenayah penipuan dengan lebih berkesan, dan meningkatkan kesedaran masyarakat dan ahli perniagaan terhadap jenayah penipuan.
<https://www.sinarharian.com.my/article/632766/suara-sinar/analisis-sinar/peningkatan-jenayah-penipuan-rugikan-negara>
- b. Berdoa untuk keadilan dan integriti pihak polis negara kita, membanteras penyalahgunaan dadah dengan tegas, dan mengenakan hukuman yang keras terhadap anggota polis yang melindungi pengedar dadah, untuk mengelakkan lebih ramai rakyat daripada ancaman dadah.
<https://www.astroawani.com/berita-malaysia/polis-terlibat-dadah-rasuah-ditahan-kerja-walaupun-belum-didakwa-440998>

4. Dunia

- a. Berdoa untuk konflik Israel-Palestin, memohon Allah untuk melindungi nyawa dan keselamatan penduduk Gaza, menyentuh hati tentera Israel dan ahli Hamas supaya mereka mempertimbangkan nilai nyawa manusia sebelum menyerang. Berdoa untuk keselamatan orang Yahudi dan orang Arab, menemui Yesus dan bertaubat.
<https://www.bharian.com.my/dunia/asia/2023/11/1176252/pertempuran-israel-palestin-tingkat-keimbangan-terhadap-orang-yang>
- b. Berdoa untuk platform media sosial agar menghalang penyebaran maklumat palsu dan berbahaya dengan lebih ketat, dan melindungi keselamatan dan kepentingan pengguna.
<https://themerdekaitimes.com/news/2023/11/nepal-haramkan-tiktok-dakwa-ganggu-keharmonian-sosial/>